
J e g y z ő k ö n y v  

 

Készült: Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2019. június 27-ei soros nyilvános ülésén.  

 

Az ülés helye: Városháza Díszterme (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. I. emelet 9.)   

 

Jelen vannak: Herczeg Zsolt polgármester, Csányi Richárd, Dr. Csellár Zsuzsanna, Harmat 

Mihályné, Kovács Mihály, Kötél János, Patkós Éva, Patkós Lajos, Rózsa Endre és Szűcs Dániel 

képviselők.   

 

dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Boross Boglárka osztályvezető, Békefi-Mucsi Lídia ügyintéző, 

Vasas István ügyvezető, Liszkai Zoltán tűzoltó ezredes, Ádám Tibor tűzoltó alezredes, Kocza Imre 

főmérnök, Kiss Csaba üzemmérnökség vezető, Rácz Péter Béla mezőtúri járási hivatalvezető, 

Pongrácz Zoltán Mezőtúri Horgász Egyesület elnöke, Dóczi Józsefné jegyzőkönyvvezető, Paholcsek 

Ferenc informatikus. 

 

Herczeg Zsolt: Soros nyilvános ülésünkön köszöntöm a megjelent városi képviselőket, a napirendi 

pontokhoz meghívottakat. A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a 12 fő képviselő közül jelen 

van 8 fő, az ülés határozatképes. Bejelentéssel van távol Seresné Metzker Krisztina és Batta Attila 

Viktor alpolgármester. Későbbi érkezését jelezte Dr. Csellár Zsuzsanna és Patkós Lajos képviselő. 

Bejelentem, hogy az ülésről hangfelvétel és jegyzőkönyv készül. A jegyzőkönyv hitelesítésére 

Harmat Mihályné és Rózsa Endre városi képviselőket kérem fel.  

Javasolom, hogy a mai ülésünkön a képviselő-testület a 2019. június 21-én kiadott meghívóban 

szereplő napirendi pontokat tárgyalja meg azzal a módosítással, hogy a zárt ülés napirendjére 

vegyük fel a következő előterjesztéseket: „A Mezőtúri Ipari Park Kft. ügyvezetőjének 

jutalmazásáról”, az „Az EFOP-1.5.3-16-2017-00048 azonosítószámú „Komplex humán 

szolgáltatásfejlesztés Mezőtúr térségében” című, valamint az EFOP-3.9.2-16-2017-00011 

azonosítószámú „A humán   kapacitások fejlesztése Mezőtúr térségében” című projekt 

keretében képzés tárgyában nyílt eljárás szabályai szerint lefolytatandó Kbt. 112. § (1) 

bekezdés b) pontja szerinti hirdetmény közzétételével induló, nemzeti közbeszerzési eljárásban 

az ajánlattevők sorrendjének megállapításáról” és „A TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 

azonosítószámú „Mezőtúri Városháza és kapcsolódó kulturális vonzerők komplex turisztikai 

fejlesztése”című pályázat keretében megvalósítani tervezett építési beruházás tárgyában nyílt 

eljárás szabályai szerint lefolytatandó hirdetmény közzététele nélküli, nemzeti közbeszerzési 

eljárás eredményéről” szóló napirendi pont. 

Továbbá javasolom, hogy 2. napirendi pontként a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2018. évi 

üzemeltetési tevékenységéről szóló előterjesztést tárgyaljuk meg.  

 

A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal a módosítást elfogadta és az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

88/2019.(VI.27.) képviselő-testületi h a t á r o z a t a 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2019. június 27-ei soros nyílt és zárt ülése napirendjének 

jóváhagyásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 59. § (2) bekezdése alapján – elfogadja a 2019. június 27-ei soros nyílt és zárt 

ülésének napirendjét. 
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1. Tájékoztató a Mezőtúri Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2018. évi tevékenységéről, 

valamint beszámoló a Mezőtúri Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2018. évi tűzvédelmi 

tevékenységéről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

2. A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2018. évi üzemeltetési tevékenységéről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

3. A Jász-Nagykun-Szolnok megyei Kormányhivatal Mezőtúri Járási Hivatala vezetőjének 

tájékoztatójáról (szóbeli) 

Előadó: Rácz Péter Béla hivatalvezető  

 

A képviselő-testület zárt ülést tart:  

 

4. A Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft. részére 

gázmentesítő berendezés beszerzésére vonatkozóan beérkezett ajánlatok bírálatára 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

A képviselő-testület nyilvános ülést tart:  

 

5. Mezőtúr Város Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről szóló 3/2019.(II.18.) rendelet 

módosításáról  

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

6. A Városi Strandfürdő és Fedett Uszoda térítési díjainak módosításáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

7. A bölcsődei ellátásra vonatkozó feladat-ellátási szerződés módosításáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

8. A Mezőtúri Horgász Egyesület részére nyújtandó támogatásról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

9. Bíró Gábor kérelméről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

10. A Túr-Agro Kft-vel kötendő bérleti szerződésről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

11. Tájékoztató Mezőtúr város nyári rendezvényeiről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

12. A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

13. Tájékoztató a 2019. május 20. – 2019. június 16. közötti időszak fontosabb intézkedéseiről 

és eseményeiről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

14. Bejelentések 

 

A képviselő-testület zárt ülést tart:  
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15. A Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetője munkabérének 

módosításáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

16. A Mezőtúri Turizmusfejlesztési Kft. ügyvezetőjének jutalmazásáról  

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

17. Az önkormányzat tulajdonában lévő Mezőtúr, belterületi 414 hrsz-ú, Kossuth Lajos út 23. 

szám alatti ingatlan értékesítésére kiírt pályázat elbírálásáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

18. Az önkormányzat tulajdonában lévő Mezőtúr, belterületi 4865/5 hrsz-ú, Vízmű utca 19. 

szám alatti ingatlan értékesítésére kiírt pályázat elbírálásáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

19. A Mezőtúr, belterület 2010/2 hrsz-ú út Magyar Állam részére történő átadásáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

20. Rácz Anna lakásbérleti szerződésének meghosszabbításáról  

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

21. A Mezőtúri Ipari Park Kft. ügyvezetőjének jutalmazásáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

22. Az EFOP-1.5.3-16-2017-00048 azonosítószámú „Komplex humán szolgáltatásfejlesztés 

Mezőtúr térségében” című, valamint az EFOP-3.9.2-16-2017-00011 azonosítószámú „A 

humán   kapacitások fejlesztése Mezőtúr térségében” című projekt keretében képzés 

tárgyában nyílt eljárás szabályai szerint lefolytatandó Kbt. 112. § (1) bekezdés b) pontja 

szerinti hirdetmény közzétételével induló, nemzeti közbeszerzési eljárásban az ajánlattevők 

sorrendjének megállapításáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester 

 

23. A TOP-1.2.1-15-JN1-2016-00003 azonosítószámú „Mezőtúri Városháza és kapcsolódó              

kulturális vonzerők komplex turisztikai fejlesztése”című pályázat keretében megvalósítani 

tervezett építési beruházás tárgyában nyílt eljárás szabályai szerint lefolytatandó hirdetmény 

közzététele nélküli, nemzeti közbeszerzési eljárás eredményéről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Osztályai, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

Herczeg Zsolt: Megkérem a tisztelt jelenlévőket 1 perces néma csenddel emlékezzünk Gyarmati 

Istvánra. 
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1.Napirendi pont 

 

Tájékoztató a Mezőtúri Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2018. évi tevékenységéről, valamint 

beszámoló a Mezőtúri Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2018. évi tűzvédelmi tevékenységéről 

 

Herczeg Zsolt: Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Megkérem Liszkai Zoltán tűzoltó ezredes urat ismertesse az előterjesztést. 

 

Liszkai Zoltán: A beszámolóból láthatjuk, hogy az előző évhez képest átlagos évet zártunk. A 

területünket nem érintette olyan esemény, amely több napig tartott volna. Az elmúlt év sikeres volt, 

a személy és tárgyi dolgok adottak. Mezőtúr város Önkormányzata biztosított 2,5 millió forintot a 

tűzoltóság részére, amelyet az épületre és a munkatársak elhelyezési körülményeire fordítottunk. 

Köszönöm a magam és az állomány nevében ezt a segítséget. A rendezvényszervezőkkel 

folyamatosan tartjuk a kapcsolatot. 

 

Rózsa Endre: A 3. oldalon láthatjuk a műszaki mentési adatokat. Miből adódik a számok 

emelkedése? Mi minősül téves jelzésnek? Ha visszaélés van, akkor milyen szankcionálások vannak? 

A 46-os úttal kapcsolatban lehetne-e valamit tenni, esetleg körforgalmat építeni? Szintén a mezőhéki 

kereszteződésnél is valamilyen megoldást kellene találni a balesetek csökkenése érdekében. Az 

állomány tagjainak eredményei nagyon jók, egyénileg is szép eredményeket érnek el.  Mennyire 

tudják ezt elismerni? További eredményes munkát kívánok önöknek. 

 

Szűcs Dániel: Köszönöm a részletes beszámolót. A tűzoltók nem csak szakmailag, hanem 

állóképesség terén is rendkívüliek. Akár a két tűzoltó, akik öregbítik a város és a tűzoltók hírnevét 

is, Papp János és Varjú Zsolt. Rajtuk kívül a többi tűzoltó csapatként is szép eredményeket ér el. 

Önként jelentkeznek ezekre a versenyekre, szabadidejüket nem sajnálva érik el ezeket az 

elismeréseket. Elfogadásra javaslom az előterjesztést. 

 

Kötél János: Színvonalas munkát végeznek és szeretném megköszönni az állomány munkáját. 

Ahogy az utak javulnak, úgy nő az autóbalesetek száma sajnos. 

 

Ádám Tibor: Műszaki mentések körébe tartoznak a balesetek, favágások és a vízszivattyúzások is. 

Az utóbbi időben szélsőséges időjárási viszonyokat élünk meg, ezek miatt növekednek az 

esetszámok évről évre. A személygépjármű balesetek nőttek a mezőhéki kereszteződésben, illetve a 

kétpói kereszteződésben is. A téves jelzésekbe beletartozik az, amikor kiérkezve a kollégák látják, 

hogy a lakó a kerti hulladékot égeti. A hatalmas növekedést még az automata tűzjelző rendszerek 

növelik, amelyek 15-20 éve kerültek kiépítésre az üzemekben. Kezdenek elavulni, és műszakilag 

labilis állapota miatt téves jelzések érkeznek. Mivel van kontaktszemély az adott intézményben, így 

értesülünk, ha téves a jelzés. Az esetek 80%-ában, mielőtt kiérkezünk, már a helyszínen lévő 

személy lemondja a vonulást. Ez országos probléma. Ha szándékosan megtévesztő hívás van, akkor 

a szükséges szankciókat megtesszük. Volt olyan év, amikor nehezen lehetett lekövetni a hívást, de 

ma már lenyomozhatóak a hívások. Papp János a legerősebb tűzoltók versenyére indult, és valóban 

az egyéni motiváltság a legfontosabb. A szolgálati idő nem elegendő arra, hogy csak a versenyekre 

készüljön valaki. Az indíttatás mellett támogatást nyújtunk, szolgálati gépjárművet biztosítunk. A 

megyei igazgatóság amennyiben külföldi verseny van, napidíjat biztosít a kollégák részére. 

Támogatja őket még a Szolnok Megyei Polgári Védelmi Szövetség is, amelynek mi is tagjai 

vagyunk. 

 

Kovács Mihály: Az önök munkáját sok dicséret illeti. A gázüzem vagy a Syngenta veszélyes 

helynek számítanak. Mennyire vannak felkészülve ezeknek a helyeknek a tűzesetére? Tudják-e 

pótolni az emberhiányt, ha nyugdíjba vonul valaki?  
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Liszkai Zoltán: Természetesen a területünkön van minden olyan üzem és gyár, amely veszélyes 

üzemnek számít. Ezt egyrészt hatóságilag, másrészt a tűzoltóság vonatkozásában helyismeret 

kapcsán tudjuk. Ezekre az üzemekre tűzoltási és műszaki mentési tervet kell készíteni. A 

létesítmények vezetőinek hathatós közreműködésével a parancsnok és parancsnok helyettes kolléga, 

illetve a beavatkozó egységeknek a parancsnokaival közösen elkészítik, feltérképezik. Fel van 

térképezve az üzem veszélyessége, illetve ha tűzeset van, az ahhoz szükséges eszközök megléte, 

áramtalanítás és víz, egyéb oltó anyag, menekítés. Mindenre fel kell készülnünk, nem akkor találjuk 

ki, ezek a tervek adottak. Folyamatosan vannak gyakorlatok ezeken a kiemelt helyeken. A mai nap a 

gázüzemnél gyakorlati nap volt, hiszen két gázüzem is van egymás mellett. A kisebb gázüzemnél 

voltak gyakorlaton a kollégák. Az idő múlásával mi sem fiatalodunk, az átlag életkor 40 év felett 

van. A jogszabályi változások miatt ránk is a civil élethez hasonlóan az öregségi nyugdíjkorhatár 

vonatkozik. Az utolsó 5 évben van könnyített szolgálat, a készenléti szolgálatnál persze ez a 

lehetőség megvan. Nem tartunk még ott, hogy sorozatos nyugdíjba vonulások lennének. 

Folyamatosan toborzunk, kollégákat iskoláztatunk, hogy meglegyen az utánpótlás. 

 

A képviselő-testület 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Herczeg Zsolt: Dr. Csellár Zsuzsanna képviselő tag megérkezett, így a létszám 9 főre emelkedett. 

 

A képviselő-testület 9 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Herczeg Zsolt: Köszönöm az elvégzett munkát, további sok sikert, jó munkát és jó egészséget 

kívánunk minden dolgozónak. 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

89/2019.(VI.27.)  képviselő-testületi határozata  

 

Beszámoló a Mezőtúri Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2018. évi tűzvédelmi tevékenységéről 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

10. § (1) bekezdésére – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mezőtúri Hivatásos Tűzoltó-

parancsnokság 2018. évi tűzvédelmi tevékenységéről szóló beszámolót a melléklet szerint 

elfogadja.  

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Ügyrendi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

8. Mezőtúri Katasztrófavédelmi Kirendeltség 5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 2. 

 

A képviselő-testület 9 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Mezőtúr Város Önkormányzata 

90/2019.(VI.27.)  képviselő-testületi határozata  

 

Tájékoztató a Mezőtúri Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2018. évi tevékenységéről 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

10. § (1) bekezdésére – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mezőtúri Katasztrófavédelmi Kirendeltség 

2018. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót a melléklet szerint elfogadja.  

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Ügyrendi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

8. Mezőtúri Katasztrófavédelmi Kirendeltség 5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 2. 

 

 

2.Napirendi pont 

 

A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2018. évi üzemeltetési tevékenységéről 

 

Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 6 igen 1 nem 

szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Az elmúlt évben a képviselő testület nem fogadta el az anyagot tekintettel arra, hogy alapvetően a 

csőtörések helyreállításával nagyon sok probléma van, illetve egyéb okok miatt. 

 

Rózsa Endre: Általánosságban sok panasszal fordulnak felénk a víz miatt. Rendkívül zavaros a víz 

néha, ez miért van? Ami jogszabályi követelmény, annak eleget tudnak tenni? A biológiai 

szennyvíztisztítással milyen tapasztalatuk van? Továbbra is ilyeneket telepítenek majd? A vízóra 

leolvasás tekintetében radikális változások álltak be, hiszen most már nem havonta, hanem 6 

havonta történik. Mik a tapasztalatok ezzel kapcsolatban? Aki nem tudja leolvasni ezeket, tudnak-e 

olyan engedményeket tenni, ha nagyobb vízelfolyások vannak, akkor úgymond ne hajtsák be 

ezeket? Több évre visszamenőleg is követelnek visszafizetést, ez miért van? Például lezárt év van, 

de 2 évvel később is új követelésekkel lépnek fel. Megfontolásra javaslom az elfogadást. 

Mindannyiunk számára fontos, amit Önök végrehajtanak. Borzasztó pocséklás van az ivóvízzel 

kapcsolatban az egész országban. 

 

Szűcs Dániel: Az ivóvíz minősége miatt felém is jönnek ezek a megkeresések, leginkább a színével. 

Tudunk-e olyan problémáról, amelynek a bekövetkeztéhez eljutottak? Mit tesz a szolgáltató, hogy 

kevesebb probléma legyen a jövőben? Jó lenne, ha ezt figyelné a rendszer, hogy ne legyen 

kellemetlen felszólító levél, ami indokolatlan. Csatornázási munkálatok, csőtörés utáni helyreállítási 
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feladatokkal kapcsolatban 2017-hez képest látok előrelépést. Sokkal rövidebb időn belül kellene 

ezeket helyreállítani.  

 

Kovács Mihály: A helyi dolgozókkal nincs problémám. Azt tapasztaltam, hogy ezzel a nagy 

átszervezéssel veszített ez az ágazat Mezőtúron. Úgy érzem, hogy fejlesztések maradtak el, nem 

biztos, hogy ezek az emberek háttérbe szorultak. Mezőtúrra Fegyvernekről jön az alvállalkozó egy 

csőcserét megcsinálni, nem tudom, mi indokolja ezt. Adott esetben nem kell külső alvállalkozókat 

bevonni, hiszen ezek az emberek túlóráért, egy kis plusz pénzért elvállalják a munkájukat. Kicsit 

emberközelibbé kellett volna tenni annak idején.  

 

Csányi Richárd: Évek óta nem tudtam elfogadni a beszámolót. Létrejött egy hatalmas cég, de a 

lokális problémákat nehezen kezelik. Amikor helyi cégről volt szó, akkor jobban mentek a dolgok. 

Nyílván, hogy a cég örökölt egy állapotot és ez biztos nem volt könnyű helyzet. Nem értettünk egyet 

ezzel az átszervezéssel. A fogyasztók érdekében is tudok nyilatkozni, hogy jelen pillanatban ezt nem 

tudom elfogadni, de a beszámolót köszönöm. Jó munkát kívánok és köszönöm a dolgozóknak a 

munkáját. 

 

Kocza Imre: Mint tudják 2015-ben megvalósult egy ivóvízminőség javító program a városban. 

Azokat a káros anyagok, amik a rendelet szerint le vannak írva, kivettük a vízből. Ami hosszú évek 

alatt kialakult az ivóvíz-hálózatban az a biofilm, vas- és mangán baktériumok alkotják. Amikor 

megcsináltuk ezt a technológiát, akkor kivettük ezt a vízből egy szivacsos megoldással. A régi 

vezeték nagy számban van itt is, könnyen törik sajnos. A kiszakaszolással és utána a visszanyitással 

megváltoztatjuk a víz áramlási irányát, amikor végezzük ezt a feladatot. A nehezen letapadt biofilm 

rétegek leválnak a rendszerről és belekerülnek az ivóvíz hálózatba. Megmosatjuk a hálózatot azon a 

szakaszon, ahol a csőtörés történik. Nem látjuk a cső belsejét, így nem látjuk azt a részt, ahol még 

vannak letapadt telepek. Minden ilyen esetben, ha kapunk értesítést a lakóktól, akkor mi kiszoktunk 

menni, ha ez belső hálózaton történik akkor a vízmérőt levesszük, és úgy mosatjuk ki. Kérésre 

ezeket bármikor megcsináljuk. Az a baj, hogy a lakosok többsége hamarabb ír a facebookra, 

minthogy minket értesítsen. Ezért kérném, hogy ne a közösségi oldalon írja ezeket ki a lakos, hanem 

keressen minket fel, mert a megoldás nálunk van. Amíg ki nem alakul egy új biofilm, addig 

szivacsosan és hálózat mosatással tudjuk kitisztítani. Év elején és tavaly kavicsszűrő tölteteket 

cseréltük le, idén és jövőre az aktív szén tölteteket kell cserélnünk. A vízműtelepről mindig jó 

minőségű víz kerül a hálózatba. A szennyvíz tisztításban 3 fokozatú fázis van, első, amikor a 

fizikális szennyeződéseket kivesszük, a második fázis, amikor az ammóniát kell lebontani ,amely 

két fázisban megy végbe, harmadik fázis pedig a foszfor. A csapadékos időszak megterheli a 

telepünket. Intézkedési tervet állítottunk össze és úgy látjuk, hogy a végső megoldás az lesz, hogy 

kell majd egy nagy záportározót létesíteni, a nagy esőzések miatt. A vízóraolvasás havonta történt és 

most, hogy 6 havonta van, az idősek nehezebben állnak erre át.  Fejlesztettünk és olyan készülékkel 

olvasnak a leolvasók, amely lefényképezi az órát és minden adatot. Szervezeti átalakulás volt 2018-

ban, visszakaptuk a vízóraolvasókat. Ezt át szeretnénk szervezni, hogy hatékonyabb legyen. A 

vízórákat 2018-ban tervszerűen kezdtük lecserélni, a térségben 13 ezer db óra van, ami lejárt 

hitelesítésű és 8 évünk van arra, hogy lecseréljük ezeket. Másfél éven belül Mezőtúron ezeket le 

tudjuk cserélni. A TRV Zrt. 6 megyét érintő nagyvállalat 273 településsel, ágazatok vannak benne, 

ennek központja Debrecen, ezért szükségessé vált a teljes műszaki felépítés változtatása. Régiókat 

hoztunk létre, 3 régióban üzemelünk, mi a nyugati régió vagyunk, és én vagyok a főmérnöke. 

Három üzemmérnöksége van Mezőtúr-Törökszentmiklós térségének, az üzemmérnökség vezetője 

Kiss Csaba, a Jászági üzemmérnökség vezetője Szőllősi Péter és Tápiómente üzemmérnökség 

vezetője Nagy Béla.  Emberibb lett ez a szervezeti átalakulás és ez úgy néz ki, hogy működik. Az 

ügyfélszolgálati rész is át lett alakítva, kevesebb a kapcsolási probléma. A helyreállítások kapcsán 

azt tudom mondani, hogy ha történik egy csőtörés, és aszfaltot kell bontani, akkor az alvállalkozó 

azonnal nem tudja elintézni. Általában az aszfaltozást negyedévente csinálják, miután összevárnak 

több helyet. A következő igazgatói megbeszélésre javasolni fogjuk ennek a meggyorsítását. A helyi 
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vállalkozóval szeretnénk őket bevonni, arra törekszünk, hogy a kapcsolatok jók legyenek. Arra 

törekszünk, hogy minden kérdésre válaszoljunk. 

 

Rózsa Endre: Ha vízelfolyás van, mennyire tudnak toleránsak, lenni? Hogyan állunk a 

körkörösítésekkel? Azért látjuk, hogy ásványvizet iszunk nem pedig csapvizet. 

 

Kocza Imre: Kétkedve fogadtuk mi is a 6 havi leolvasást. Vannak ilyen esetek, hogy csőtörés van, 

de a lakosság most már jobban odafigyel erre a dologra, nincs tömegével ilyen baleset. Minden ilyen 

esetben kimegyünk, jegyzőkönyvezzük, és ez alapján van részletfizetésre lehetőség, amelynél fél év 

az átlagidő. Van lehetőség locsolási kedvezményt igényelni, ezt április 30-ig lehet jelezni. A 

honlapon le kell tölteni az űrlapot, automatikusan megadjuk. Mi bérleti díjat fizetünk és ez a bérleti 

díj fordítható arra, hogy a víziközmű rendszert, illetve a szennyvíz-rendszert fejlesszük. Ahogy 

ennek a fedezete futja, úgy lehet beruházásokat végezni. 

 

Herczeg Zsolt: A Sugár út további kiváltásáról beszéltünk a kerékpárút miatt. A XVI. utcától a 

XXV. utcáig még nagyjából 600 métert ki kell váltani. Az új kerékpárút a vízgerinc fölött megy, 

amelyre nem építhetjük az utat. 2,5 milliárd forint lenne a 60 km azbeszt cement gerinchálózat 

cseréje, ez óriási munka lesz. Arra kértem főmérnök urat, hogy ne feledkezzen meg városunkról. 

 

Csányi Richárd: Láthatóak az erőfeszítések, azt ugye nem lehet űberelni, amikor helyben működtek 

a cégek, hiszen a fogyasztók ehhez viszonyítanak. Akik régen leolvasták az órákat, szinte ismerték a 

lakosokat egyenként, ki mennyi vizet fogyasztott, stb. Vízóracseréről kaptunk értesítést, 3 napon 

belül kellett volna, de nem volt vízóra a raktárban, de már a bírság is kilátásba volt. Ezért 

személyesen kellett elintézni, hogy gördülékenyen menjen, egyszóval kell a helyismeret. 

 

Herczeg Zsolt: Kérnénk a csőtörések helyreállításával kapcsolatos listát. Látom a törekvéseket a 

javítási igény mindig megvan. Jó egészséget, reméljük, javítani tudjuk a szolgáltatás minőségét. 

 

A képviselő-testület 7 igen 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

91/2019.(VI.27.) képviselő-testületi határozata  

 

A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2018. évi üzemeltetési tevékenységéről 
 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

107.§-ra – az alábbi határozatot hozza: 
 

A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2018. évi üzemeltetési tevékenységéről szóló beszámolót a 

határozat melléklete szerint elfogadja. 
 

Felelős:     Herczeg Zsolt polgármester     

Határidő:  2019. június 30. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző  

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 
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4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt., 5000 Szolnok, Kossuth Lajos út 5. 

6. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal, Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

8. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

3.Napirendi pont 

 

A Jász-Nagykun-Szolnok megyei Kormányhivatal Mezőtúri Járási Hivatala vezetőjének 

tájékoztatójáról (szóbeli) 

 

Herczeg Zsolt: Megkérem Rácz Péter Béla hivatalvezetőt, ismertesse beszámolóját. 

 

Rácz Péter Béla: A beszámolót, számadatokat az alábbi prevención láthatják majd. Növekedett az 

ügyfelek száma. Ügyfélkapu regisztrációval kell rendelkezni számos ügyintézéshez, de az 

csökkentheti a várakozási időt, akár be is jelentkezhetnek ezen keresztül ügyintézésre, sokan 

használják már szerencsére. Ez előremutató, jó, ha eljut sok emberhez ez a lehetőség. Új E személyi 

igazolvánnyal papírnélküli receptet tud kapni a beteg. Ha a receptet felírják és a személyi 

igazolvánnyal átmegy a gyógyszertárba, ott le tudják olvasni, ezeket adtuk ki tavaly az orvosok és 

gyógyszertárak részére. Jelnyelvi képzésen is volt az egyik kollégánk, ezzel is segítve azokat, akik 

ezt használják. Közérdekű panasz nem volt eddig. A gyámügyi hivatal a legérzékenyebb terület, 

több éves tapasztalattal rendelkeznek a munkatársak. Hadigondozott státuszt csak az nyerhet el, aki 

megfelelő dokumentumokkal tudja igazolni. Ügysegédi ügyfélfogadásunk van a feltüntetett helyen 

és időben. Több típusú ellenőrzéseink vannak. Folyik az otthon ápolási és a hospice szolgáltatók és a 

védőnők ellenőrzése. A járásban 14 program indult 261 fő részvételével, 355 millió forintos 

összeggel, ebből Mezőtúr 9,7 millió forintot használt fel. A tavalyi eseményen Mezőtúr Start Plus 

2018 díjat kapott, az itt végzett közmunkaminőség következtében. Az osztály munkaerő piaci 

szolgáltatást is végez. Próbáljuk csökkenteni annak a lehetőségét, hogy valakit olyan helyre 

küldjünk ki, ahol egészen biztos nem fog dolgozni. Csoportos tájékoztatókat, toborzást, állásbörzét 

tartottunk.  

 

Szűcs Dániel: Gratulálok a beszámolóhoz, további jó munkát kívánok. 

 

Dr. Csellár Zsuzsanna: Köszönöm szépen az együttműködést, tovább jó munkát kívánok. 

 

Herczeg Zsolt: Patkós Lajos képviselő megérkezett, így a létszám 10 főre emelkedett. 

 

Kovács Mihály: A hiányzó 7 védőnői állás betöltését hogyan látja, probléma ez? Lesz-e lehetőség 

arra a kormányablaknál, hogy el lehessen intézni a nyugdíj és társadalombiztosítási ügyeket? 

 

Rácz Péter Béla: Az ellátásban nincsen fennakadás, hasznos lenne, ha mind a 31 hely be lenne 

töltve. Folyamatos a keresés erre a területre. Ebben nem vagyunk kompetensek, mi végrehajtjuk, 

amit kell. 

 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

92/2019.(VI.27.) képviselő-testületi határozata  

 

a Jász-Nagykun-Szolnok megyei Kormányhivatal Mezőtúri Járási Hivatala vezetőjének 

tájékoztatójáról 
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Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Jász-Nagykun-Szolnok megyei 

Kormányhivatal Mezőtúri Járási Hivatala vezetőjének tájékoztatóját tudomásul veszi.   

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Jász-Nagykun-Szolnok megyei Kormányhivatal Mezőtúri Járási Hivatala, Helyben 

 

 

5.Napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről szóló 3/2019.(II.18.) rendelet 

módosításáról  

 

Herczeg Zsolt: Ismerteti az előterjesztést. 

 

Mezőtúr Város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen egyhangú szavazattal megalkotta 

Mezőtúr Város Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről szóló 3/2019.(II.18.) rendelet 

módosításáról szóló 15/2019.(VII.01.) önkormányzati rendeletét.  

 

 

6.Napirendi pont 

 

A Városi Strandfürdő és Fedett Uszoda térítési díjainak módosításáról 

 

Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 6 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

 

Herczeg Zsolt: Sokan véleményezték a 2 órás úszójegynek a megszüntetését, de ez az uszodánál 

megmaradt. Egy oka van, amiért javasolták, mert olyan vendégek érkeznek, akiket nem lehet a 2 óra 

elteltével kitessékelni. Aki 10 alkalmas bérletet megvesz, annak 100 Ft-tal drágább összességében. 

70 éven túl nagyon problémás a vidéki fürdőzés, ezért lett ez a javaslat, hogy 70 év feletti 

nyugdíjasok és rokkant kártyával rendelkezők jegye egyaránt a 2 helyszínre egységesen 350 Ft 

legyen. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

93/2019.(VI.27.) képviselő-testületi határozata  
 

A városi strandfürdő és fedett uszoda térítési díjainak módosításáról 
 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

107.§-ra, valamint az önkormányzat tulajdonáról és a vagyonnal való gazdálkodás szabályairól szóló 
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24/2012.(IV.06.) önkormányzati rendelet 5.§-ában biztosított hatáskörére – az alábbi határozatot 

hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a városi strandfürdő és fedett uszoda térítési 

díjait az alábbiak szerint fogadja el: 

Városi Strandfürdő: 

MEGNEVEZÉS 
2019. június 1-től 

 
Mezőtúri lakcímmel 

rendelkező lakosok 

Mezőtúri lakcímmel 

nem rendelkező 

lakosok 

Napi jegyek 
Ft Ft 

Felnőtt napijegy 900,- 1.200,- 

Felnőtt 16 óra után (csak a Strandfürdő 

nyitva tartása alatt) 

500,- 800,- 

Diák, nyugdíjas napijegy 680,- 800,- 

Diák, nyugdíjas 16 óra után (csak a 

Strandfürdő nyitva tartása alatt) 

350,- 450,- 

70 év feletti nyugdíjas, 

rokkantigazolvánnyal rendelkező napijegy 

350,- -- 

Gyermek 3-6 év között nem szervezetten 300,- 400,- 

Gyermek 3-6 év között szervezetten 250,- 300,- 

Testnevelési órajegy 300,- 400,- 

Családi (2 felnőtt és 2 gyermek) 2.100,- 3.000,- 

Családi (2 felnőtt és 3 gyermek) 2.400,- 3.400,- 

Látogatói jegy (csak a Strandfürdő által 

megjelölt versenyeken vehető igénybe) 

300,- 300,- 

Csoportos belépőjegy (min. 20 fő) 500,- 500,- 

3 év alatti gyermek, felügyelet mellett díjmentes díjmentes 

   

Bérletek 
  

10 alkalomra felnőtt 7.000,- 9.000,- 

 10 alkalomra diák, nyugdíjas 4.800,- 6.000,- 

Úszószakosztály tagjainak havi bérlete 

(kezdő) 

2.000,- 2.200,- 

Úszószakosztály tagjainak havi bérlete 

(haladó) 

2.500,- 3.000,- 

70 év felett nyugdíjas éves 50.000,- 60.000,- 

70 év felett nyugdíjas havi bérlet 5.000,- 6.000,- 

Senior úszószakosztály havi bérlet 
5.000,- 6.000,- 
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Fedett Uszoda: 

MEGNEVEZÉS 
2019. június 1-től 

Napi jegyek 
Ft 

Felnőtt napijegy (úszómedence, meleg 

vizes medence, szauna) 

1.000,- 

Diák, nyugdíjas napijegy (úszómedence, 

meleg vizes medence, szauna) 

700,- 

Felnőtt 2 órás jegy (úszómedence, meleg 

vizes medence) 

600,- 

Diák, nyugdíjas 2 órás jegy (úszómedence, 

meleg vizes medence) 

350,- 

70 év feletti nyugdíjas, 

rokkantigazolvánnyal rendelkező napijegy 

(mezőtúri lakcím esetén) 

350,- 

Szauna jegy 250,- 

Gyermek napijegy (3-6 éves korig) 300,- 

  

Bérletek 
 

Felnőtt havi bérlet (úszómedence, meleg 

vizes medence, szauna) 

10.000,- 

Diák, nyugdíjas havi bérlet (úszómedence, 

meleg vizes medence, szauna) 

6.000,- 

Senior havi bérlet 
6.000,- 

Felnőtt éves bérlet (úszómedence, 

meleg vizes medence, szauna) 

70.000,- 

Diák, nyugdíjas éves bérlet 

(úszómedence, meleg vizes medence, 

szauna) 

50.000,- 

 

A térítési díjak 2019. július 1-jétől érvényesek. 
 

Felelős:      Herczeg Zsolt polgármester                      

Határidő:  Folyamatos 
 

A képviselő-testület ezzel egyidejűleg a 77/2019.(V.23.) képviselő-testületi határozatát 2019. július 

1-jétől hatályon kívül helyezi. 

 

Felelős:      Herczeg Zsolt polgármester                      

Határidő:  2019. július 1. 
 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző  

Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft 



 13 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft., Mezőtúr, Kávási Sándor 

utca 25. 

 

 

7.Napirendi pont 

 

A bölcsődei ellátásra vonatkozó feladat-ellátási szerződés módosításáról 

 

Herczeg Zsolt: A Egészségügyi és Szociális Bizottság 6 igen egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot a képviselő-testületnek. 

Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testületnek. 

 

Herceg Zsolt: Az üzemeltető és jegyző úr között volt egyeztetés. A szolgáltató nehezményezte, hogy 

a támogatást, amit fizet az önkormányzat, nem emelkedik arányosan. A hivatkozási alap az volt, 

hogy a bölcsődei normatív támogatás január 1-től jelentősen emelkedett és próbálják meg abból 

kihozni. Az önkormányzati támogatás attól, hogy 60 fővel fog üzemelni és több normatívát kap, az 

önkormányzati hozzájárulás mértéke változatlan marad. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

94/2019.(VI.27.) képviselő-testületi határozata  

 

A bölcsődei ellátásra vonatkozó feladat-ellátási szerződés módosításáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – tekintettel Magyarország helyi önkormányzatáról szóló 2011. évi CLXXXIX. tv. 10. § (1)-

(2) bekezdésére, a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. tv. 

42.§, 97. § (1) és (5) bekezdésére – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a bölcsődei ellátásra vonatkozó 

feladat-ellátási szerződés módosítását a határozat melléklete szerint elfogadja. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Mezőtúr Város 

Polgármesterét a szerződés módosításának aláírására. 

 

           Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

           Határidő: azonnal 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 
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3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjai, Helyben 

6. Ügyrendi Bizottság tagjai, Helyben 

7. Szivárvány Gyermekkert Nonprofit Kft. 5500 Gyomaendrőd, Vásártéri Ltp. 27/B/1 

8. Magyar Államkincstár, 5000 Szolnok Liget út 6. 

9. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Szociális és Gyámügyi Osztály 5000 

Szolnok, Ady Endre u. 35-37. 

      10. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

8.Napirendi pont 

 

A Mezőtúri Horgász Egyesület részére nyújtandó támogatásról 

 

Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 6 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

 

Herczeg Zsolt: Ismerteti az előterjesztést. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Pongrácz Zoltán: Köszönöm a bizalmat, igyekszünk mindent úgy csinálni, hogy jó legyen, 

köszönöm a segítséget, amit minden évben megkapunk. 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

95/2019.(VI.27.) képviselő-testületi határozata  

 

A Mezőtúri Horgász Egyesület részére nyújtandó támogatásról 
 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint az önkormányzat tulajdonáról és a vagyonnal való 

gazdálkodás szabályairól szóló 24/2012.(IV.06.) önkormányzati rendelet 5.§-ában biztosított 

hatáskörére – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mezőtúri Horgász Egyesület 

elszámolását a határozat melléklete szerint elfogadja.  

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata a Mezőtúri Horgász Egyesületet a 2018 évi haszonbérleti díj 

összegével megegyezően, 848.919 Ft támogatásban részesíti, melyet legkésőbb 2019. 

augusztus 15-ig átutal az Egyesület részére. 

 

Felelős:      Herczeg Zsolt polgármester                      

Határidő:  2019. augusztus 15. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző 

  

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 
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3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Mezőtúri Horgász Egyesület, Mezőtúr, Alsórészi vízköz 430. 

 

 

9.Napirendi pont 

 

Bíró Gábor kérelméről 

 

Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 6 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testületnek. 

Ismerteti az előterjesztést. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

96/2019.(VI.27.) képviselő-testületi határozata  
 

Bíró Gábor kérelméről 
 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint az önkormányzat tulajdonáról és a vagyonnal való 

gazdálkodás szabályairól szóló 24/2012.(IV.06.) önkormányzati rendelet 5.§-ában biztosított 

hatáskörére – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúr Város Önkormányzata 

tulajdonában lévő 1807/1 hrsz-ú, 456 m2 területű ingatlant, valamint az 1791 hrsz-ú 

ingatlanból 754 m2 területet 2019. július 1-től határozatlan időre bérbe adja Bíró Gábor 

egyéni vállalkozó (5400 Mezőtúr, Bólyai János utca 10) részére. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Mezőtúr Város 

Polgármesterét a határozat mellékletét képező bérleti szerződés aláírására. 

 

Felelős:      Herczeg Zsolt polgármester                      

Határidő:  2019. július 15. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 
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7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Bíró Gábor, 5400 Mezőtúr, Bólyai János utca 10. 

 

 

10.Napirendi pont 

 

A Túr-Agro Kft-vel kötendő bérleti szerződésről 

 

Herczeg Zsolt: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 6 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testületnek. 

 

Herczeg Zsolt: A Túri Kamra üzemeltetője kérelemmel fordult hozzánk. Értékes kezdeményezésről 

van szó, helyi termékek forgalmazása zajlik az üzletben, népszerű is, ahogy hallom. Szép és 

látványos lesz. Mi fogjuk bérbe adni ezt az üzlethelyiséget. 

 

Patkós Lajos: Komoly elismerés fogja érni a várost, avagy a Túri Kamrát. Az ENSZ delegációja 

érkezik októberben, ami nagyszerű. Nagyon szép színfoltja Mezőtúrnak ez a hely. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

97/2019.(VI.27.) képviselő-testületi határozata  
 

A Túr-Agro Kft-vel kötendő bérleti szerződésről 
 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint az önkormányzat tulajdonáról és a vagyonnal való 

gazdálkodás szabályairól szóló 24/2012.(IV.06.) önkormányzati rendelet 5.§-ában biztosított 

hatáskörére – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúr Város Önkormányzata 

tulajdonában lévő Mezőtúr, Petőfi tér 1. szám alatti Városi Oktatási Centrum épületében 

elhelyezkedő fsz. 17. szám alatti irodahelyiséget, valamint a porta előtti kb 15 m2 területet 

2019. július 1-től határozatlan időre bérbe adja Túr-Agro Kft. (5400 Mezőtúr, Túrkevei út 

23/1., cégjegyzékszám: 16-09-016981, adószám: 25741742-1-16) részére. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Mezőtúr Város 

Polgármesterét a határozat mellékletét képező bérleti szerződés aláírására. 

 

Felelős:      Herczeg Zsolt polgármester                      

Határidő:  2019. július 15. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző 

 

 A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 
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4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Túr-Agro Kft, 5400 Mezőtúr, Túrkevei út 23/1. 

9. Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft., Mezőtúr, Kávási u. 

25. 

 

 

11.Napirendi pont 

 

Tájékoztató 

 

Herczeg Zsolt: A Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 6 igen egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja az előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Ismerteti az előterjesztést. 

 

Szűcs Dániel: Bízunk mi is a jó időjárásban. Szeretném kiemelni a polgárőrség munkáját, Kötél 

János képviselő tag közreműködését is külön köszönöm. Mindig lehet rájuk számítani. Aki 

Mezőtúron kikapcsolódásra vágyik, az megteheti, hiszen majdnem minden hétvégén program vár 

ránk. A legnagyobb az East Fest, ennek nagyon örülünk. Két rendezvény dátuma változott, ezért 

július 6-án lesz a sárkányhajó verseny, a lampionúsztatás pedig augusztus 24-én lesz megrendezve. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

98/2019. (VI.27.)  képviselő-testületi határozata  

 

Tájékoztató Mezőtúr város nyári rendezvényeiről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mezőtúr város nyári rendezvényeiről szóló 

tájékoztatót a jelen határozat melléklete szerint elfogadja.   

 

Felelős:    Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal  

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Önkormányzati és Jogi Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 



 18 

12.Napirendi pont 

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Herczeg Zsolt: Az Ügyrendi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testületnek. 

Ismerteti az előterjesztést. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

99/2019.(VI.27.) képviselő-testületi határozata  

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló 5/2011.(II.04.) önkormányzati rendelet 9. §-a előírásaira – az alábbi 

határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű képviselő-testületi 

határozatokkal kapcsolatos döntéseket a határozat 1. számú melléklete szerint fogadja el. 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott hatáskörben 

hozott döntéseit a határozat 2. számú melléklete szerint jóváhagyja. 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármesternek az önkormányzat 

tulajdonáról és a vagyonnal való gazdálkodás szabályairól szóló 24/2012.(IV.6.) önkormányzati 

rendeletének 6.§ (1) bekezdése alapján hozott döntéseit a határozat 3. számú melléklete szerint 

jóváhagyja. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 
 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Batta Attila Viktor alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos jegyzői referens, Helyben 

5. Illetékes bizottságok 

6. Illetékes irodák 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

 

13.Napirendi pont 

 

Tájékoztató a 2019. május 20. – 2019. június 16. közötti időszak fontosabb intézkedéseiről és 

eseményeiről 

 

Herczeg Zsolt: Önkormányzatunk valamivel több mint 50 millió forint plusz támogatást kap, a 

garantált bérminimum emelésével kapcsolatos intézkedésekről szóló 1354/2019.(VI.14.) számú 

kormányhatározat alapján, ez érinti a feladatellátási rendszerünket. A Berettyó-Körös Többcélú 

Társulásnál a szociális szolgáltató központot és az Idősek Otthonát egyaránt. Örömteli hír, hogy 

ennyi pluszforrást kaptunk. Ha visszaemlékezünk, akkor az év első felében még több mint 30 millió 
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forintot ugyancsak a béremelések kompenzálására kaptunk. Ez nem azt jelenti, hogy teljes 

mértékben fedezi a felmerült költségeinket. A kettő együtt jelentős mértékben nagy segítséget nyújt 

az önkormányzatunknak. Állami forrásból a növekményt tudjuk részben finanszírozni. 

 

Harmat Mihályné: Május 27-én a Miklósi úton a volt MVK Kft. telephely hasznosításáról tárgyalt 

polgármester úr, erről lehet tudni pontosabb információt? Május 31-én dr. Hoffmann Imre helyettes-

államtitkárral egyeztetett, erről mit lehet tudni? 

 

Herczeg Zsolt: A Miklósi úti telephely bérbe van adva, azzal keresett meg a bérlő, hogy továbbra is 

bérelni szeretnék hosszabb távra, és az ingatlanokat szeretné felújítani.  

dr. Hoffmann Imre helyettes-államtitkárral arról egyeztettünk Vasas Istvánnal, hogy a segítségünkre 

lesz a Berettyó hídnál lévő szakasz kitisztítására. Ott tartunk, hogy a tervezésnél próbál segíteni, 

hogy forrást kapjunk, mert a tervezési költségek is több 10 milliós nagyságrendűek. 1-2 milliárdnyi 

beruházásról van szó. Keresett azóta telefonon és folyamatban van ez az ügy, ez egy speciális 

folyamat, speciális fórumhoz kell fordulni, ahonnan az önkormányzatunk a tervezéshez támogatást 

kaphat. Nem lesz egyszerű, de reméljük egyszer sikerül. 

 

Rózsa Endre: Május 28-án az Italiagro Kft. taggyűlésén vett részt, mit ehet erről tudni? Földikutya 

ügyben milyen információkat tudhatunk? 

 

Herczeg Zsolt: A taggyűlésen itt a hivatalban történt telefonos tolmácsolás segítségével beszéltük 

meg a dolgokat. A testület korábban döntött ezzel a mérleggel kapcsolatosan, adtam egy határozatot 

a tulajdonos képviselőjének. Július 31-ig várjuk az elképzeléseiket, amiben kifejtik, hogyan kívánják 

a társaságot eredményesebbé tenni. Az ilyenkor szokásos jogi procedúrán estünk át. A fűtermés 

kapcsán, amit értékesítünk nekik, sokallják az árát és ezzel kapcsolatosan kezdtünk el tárgyalni. 

Megkérem, hogy a pontosabb információk kapcsán Békefi-Mucsi Lídia mondja el a továbbiakat. 

 

Békefi-Mucsi Lídia: Az Italiagro Kft-nek nem kell pályázatot benyújtania, minden évben 

értékesítettük nekik a fűtermést piaci áron. Azt jelezték, hogy ez az ár nem éri meg nekik, mivel sem 

gépük, sem emberük. Erre adtunk olyan árajánlatot, hogy vizsgálják meg, hogy azt az összeget 

kifizetik a részünkre. Polgármester úr tett egy ajánlatot saját hatáskörben és ezt nem fogadták el, 

mert sokallják és majd módosítani kívánják.  Nem a teljes 7 hektár területre kívánnak szerződést 

kötni, csak arra 10 hektárra, ami körbe veszi  telepet. 

 

Herczeg Zsolt: A képviselő-testületünk is értesült arról, hogy felügyelő bizottsága nem lesz a 

társaságnak, mert nem kötelező. A tulajdonosokon múlik, hogy milyen intézkedéseket tesznek. A 

helyi építésügyi szabályzat kapcsán a Hortobágyi Nemzeti Park megkeresett minket a Mezőtúron 

található Földikutya populáció kapcsán. Európában egyedülálló ilyen populáció van itt. Védeni kell 

őket, erre majd valamilyen utalás fog készülni, hogy hogyan védjük meg őket. Megjelentek a 

téglagyár bányái környékén, a laktanyához vezető úton is, a RAFI üres területén, kénytelen 

egyeztetni a hatóságokkal Tóth Lajos is, mivel egy logisztikai épületet szeretne építtetni arra a 

területre. Ezek a területek nincsenek messzi egymástól, be lesznek jelölve a helyi építési 

szabályzatunkban. Építkezést attól lehet folytatni, de fel kell venni a hatóságokkal a kapcsolatot. 

Rendkívül védett fajról van szó.  

 

Kovács Mihály: Az Italiagro Kft. üzemeltetőjének a hozzáállását sportszerűtlennek tartom. Ha a 

javaslatát januárban vagy februárban hozza elő, akkor van lehetősége az önkormányzatnak 

felkészülni a fűtermés értékesítésére, de augusztusban, amikor már le van sülve, akkor már nem 

tudjuk lekaszáltatni. Sőt az önkormányzatnak lesz ebből kára, hiszen a parlagfű miatt muszáj 

lekaszáltatni, mert értéktelen lesült gaz lesz ott. Június 06-án Kétpón a Leader megbeszélésen vett 

részt alpolgármester úr, mit lehet erről tudni? Június 14-én a TOP CLLD projektekről tárgyalt 

polgármester úr, mit lehet tudni?  
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Herczeg Zsolt: A gyepet nekünk kell levágatni és bebáláztatni, nem várjuk meg vele az augusztust. 

A Leader-rel kapcsolatosan annyit tudok, hogy a mezőgazdaságban dolgozóknak van fejlesztési 

lehetőség, erre a forrásra benyújtott pályázatokat bírálták el. A TOP CLLD-vel kapcsolatban nagyon 

sok pályázat beérkezett, most van az előkészülete a következő IV. fejezetnek, ahol 38 millió forint 

áll rendelkezésre. A kulcs projekt a mozi, más fejezetre mi már nem tudunk pályázni. Ki is 

választhatjuk a kivitelezőt is feltételes módban, abban bízunk, hogy legkésőbb szeptemberben a 

kivitelezés elkezdődhet, és akkor decemberben lehet ismét mozi Mezőtúron. Az összes többi 

projekt, mint a Túri Halas Napok, a játszótér, a 4 teniszpálya a sportpályán, a gördeszka pálya, a 

Wesselényi utcán lévő volt iskola egy része, a volt Malom melletti rész is ebből lesz, és számos más 

egyéb. 250 millió forint a projekt összértéke, Bordács László a munkaszervezet vezetője és velük 

rendszeresen egyeztetünk. A célunk ebben a projektben az, hogy ne keljen visszafizetni a 

támogatónak.  

 

14.Napirendi pont 

 

Bejelentések  

 

Herczeg Zsolt: Július 6-án Sárkányhajó evezés a Berettyó vizén, mindenkit szeretettel várunk. 

Június 29-én Móricz Zsigmondra emlékezünk, várunk mindenkit szeretettel. 

 

Csányi Richárd: Lakossági bejelentésem lenne a Bercsényi út 11. szám alatt a járdafelújítással 

kapcsolatban, amennyiben van rá lehetőség javítsuk ki. 

 

Harmat Mihályné: Járda felújítás cím: Komló út (címet később tudom megadni). 

Elhanyagolt rossz állapotban lévő házak: 

- Fóti út 93. 

- Szalma út 1., 29., 48., 86. szám 

- Kiss János út 63. ez a ház egyre rosszabb állapotban van, már dől a teteje be. 

 

Herczeg Zsolt: Nagy probléma a lakatlan ingatlanok. Valamit tenni kell ellene, esetleg 

szankcionálni. A közterületesek, ha megtalálják a tulajdonosokat, fel vannak szólítva, de utána nem 

történik semmi. A Bajcsy-Zsilinszky úton levő elhanyagolt porta tulajdonosára kértem jegyző 

úrékat, hogy büntetést szabjunk ki, annyit amennyit csak lehet, mivel csak folyton ígérgetnek. 

Nekünk kell most levágni, mert nem foglalkozik vele a tulajdonos. Az elmúlt hónap csapadékos 

időjárása miatt még jobban nő a fű, nem győzzük vágni, a kapacitásunk korlátozott, a gépeink nem 

újak, javítani kell őket, de igyekszünk már külső erőt is igénybe venni, de még van híja. Ezt még 

tetézi a lakatlan ingatlanok témája, fogok egyeztetni jegyző úrral, és azt a megoldás látom, hogy 

csak bírságolással tudjuk ezeket rendben tartani. Számtalan ilyen van a városban, de rendet kell 

tenni. Ne az önkormányzat legyen a hibás, hiszen ezeknek a házaknak vannak tulajdonosai. Ígérem, 

hogy próbálunk tenni ezek ellen. 

 

Szűcs Dániel: Június 24-én hétfőn az FF Fémfeldolgozó Zrt. csatlakozott a kiemelt exportőr partneri 

programhoz, amely a Magyar Kormánnyal van együttműködésben. Együttműködési megállapodás 

keretében írta alá Szijjártó Péter miniszter úr és Rév András elnök vezérigazgató úr. Olyan kiemelt 

vállalatokhoz került be a mezőtúri telep, mint a PICK Szeged vagy a Jász-Plasztik Kft. Büszkék 

lehetünk, hogy van ilyen cégünk. A Szolnoki úton végre van buszmegálló, amit szeretnék 

megköszönni különösen Szabó Péter ügyintéző úrnak, akit bármikor meg lehetett keresni ez ügyben 

is. Örülök, hogy végre van buszmegálló, érkezett sok támogatói javaslat és pénz felajánlás, hogy ezt 

a buszmegállót kicsinosítsuk, árnyékolással és leülési lehetőséggel ellássuk. A Béketelepi utcabál 

idén július 20-án lesz megrendezve, ahova mindenkit szeretettel várunk. Idén egybekötjük a 

játszótere felújításával. 

Mindenféleképpen kell valamit kezdeni az elhanyagolt, rossz állapotban lévő házakkal, és az 

elburjánzott növényzetekkel, jó lenne mielőbb felszólítani azokat a tulajdonosokat. Írásban 
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elküldtem ezeknek az utcáknak a címét jegyző úrnak, ahová már ki is mentek és levélben 

felszólították a tulajdonosokat. Mielőbb történjenek meg ezek az intézkedések. Az ingatlan 

tulajdonost minősíti ezeknek a házaknak az állapota, főként a szomszédokat zavarja ezek állapota. 

Jó lenne felhívni a figyelmet arra, hogy hol lehet ezeket bejelenteni, hiszen mindent a Facebook-on 

írnak ki, holott hivatalos szerveknek kellene ezeket bejelenteni. Sokszor el sem jut a megfelelő 

személyhez a bejelentések, de az interneten már a hivatalt hibáztatják.  

A közterület-felügyelők létszámát jó lenne növelni, úgy látom, hogy kevesen vannak és egyre több 

az ilyen probléma. 

A Puskin úti kerékpárút elég problémás szakasz, főleg a vasúti átjárótól az autómosó részig, ami 

balesetveszélyes. A Puskin út teljes egészében a tiltó tábla továbbra sem eredményes, hiába 

védenénk a kerékpárutat. 

A Hermann Kft. újonnan létrejött hátsó kapuja révén megnövekedett a forgalom. Köszönjük a 

Frankel Leo út új útburkolat megépülését, ez nagyon jó hír, ellenben rengeteg futárszolgálati autók 

közlekednek azóta, ami zavarja az ott élőket. Azt kérték, ezt próbáljuk meg orvosolni, akár 

fekvőrendőr vagy tábla kihelyezésével a forgalom csökkentése miatt. Ez főként a Tamkó Sirató 

Károly utat érinti. 

 

Herczeg Zsolt: Ez is elgondolkodtató, hogy megépítünk egy utat, és egyből az az ötlet, hogy 

fekvőrendőrt rakjunk a forgalom csökkenése miatt. Nem vagyok a közösségi oldalon, de már 

többször kértem, hogy ne ott jelezzék a problémájukat, hanem telefonon, e-mail címen keressenek 

meg. Nem értik meg a mai napig ezt sem, van, akinek rosszindulatból az a célja, hogy botrányt 

csináljon, és hogy szidják azt, akit éppen érnek. Akár engem, vagy ha nem én ülnék itt, szintén 

szidnák. 

 

Rózsa Endre: A közterület-felügyelők létszámát szerintem is jó lenne növelni, ha lehetséges. Jó 

dolog lenne, mert jobb munkát tudnának majd végezni, és több ingatlant tudnának ellenőrizni.  

Szeretném kérni, hogy próbáljon meg az illetékeseknek szólni, hogy fejezzék be a Sugár útra 

merőleges garázssor résznél a vízelvezetési munkálatokat. Az ez évi keretből 350 ezer forint ha 

juthat, akkor a megfelelő célra használjuk fel. 

Ifjúsági lakótelep XII-es épület és a garázs sor mögött a füvet jó lenne, ha gondozná az, akinek a 

kötelessége, vagy szólni kell az Intézményellátó Kft.-nek. 

 

Kovács Mihály: A Kertvárosban a cirkusz területe magánterületnek van nyilvánítva, de 1-2 havonta 

kaszálják csak, ami zavaró, a bicikli útra is átnő. A Megyeri út oldalában sincs levágva a fű, arra 

kérek mindenkit, hogy gondozza a saját portáját. Szerintem is a bírságolással érhetjük el, hogy 

tisztán tartsa maga körül a portát a tulajdonos. Kérik a lakosok is a kátyúzás megkezdését a Makk 

József utca, Dobó utca, Rozmaring utca és a gyalogos híd szakaszán is. 

 

 

Herczeg Zsolt: Csak a baleset veszélyes szakaszok lesznek kijavítva, a hídnál a járda valóban 

balesetveszélyes. Ne vegyék cinikus megjegyzésnek, de sokan szeretnének ilyen kátyus utcákon 

járni, akik földes utcákban laknak, de attól független azon leszünk, hogy ezeket javítsuk minél 

hamarabb. A kisebb úthibákat valószínűleg nem tudjuk megcsinálni. 

 

Kötél János: Sok a fotel forradalmár. Alapítottunk 3 fős csoportot, hogy elkezdjük az elhanyagolt 

helyek megszépítését. Nem csak a szánk jár, hanem teszünk is érte. A Munkás út és a Vasútállomás 

felé vezető szakasz kié? Ide 2 kukát szeretnénk kihelyeztetni, mert ellopták. Levágtuk a füvet a 

Benkő Gyula út és a Túrkevei út találkozásánál is. Köszönjük szépen, hogy a többit az 

önkormányzat levágattatta. Ennek hatására most vasárnap a SPAR parkoló környékét fogjuk 

megtisztítani a szeméttől. Borzasztó világot élünk, nem vigyázunk a környezetünkre. Várjuk a 

jelentkezőket, főleg azokat, akik megmondják, hogy mit kell csinálni. Sajnos a fűnyírás kapacitás 

nagyon kicsi, mi segíteni szeretnénk, próbálunk egy úton elindulni. Szeretnénk megköszönni, hogy 

le lett cserélve az útjelző tábla a Túrkevei úton. Az Északi összekötő úton a STOP tábla nincs 
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felfestve csak kitáblázva, de néha ezt sem veszik észre. A Kölcsey Ferenc út és a Kisfaludy út 

sarkán egyre nagyobb a kátyú, ha van rá mód, ezt kijavítani kellene. Túrkevei úton van 2 nagy sáv, 

ahol nagy a fű, a fesztiválig kellene ezt rendbe tenni. 

 

Herczeg Zsolt: A kátyúkkal kapcsolatosan elkezdtünk egy olyan tárgyalást, amely egy 

városüzemeltetési applikáció, Szolnokon ez már működik. Ha okostelefonnal lefotózza és beküldi a 

rendszerbe, akkor az onnantól kezdve láthatóvá válik a cégnek. Meghatározott ütem szerint végig fut 

a feladat. Nemsokára kezdődik a kátyúzás, de annyi útépítés van a környeztünkben, hogy az 

Intézményellátó Kft.-t elküldték mindenhonnan, nem kapott aszfaltot. Ha túl vagyunk a kátyúzáson, 

akkor kezdődik az útburkolati jelek felfestése. Erre tavaly sem találtunk kivitelezőt, a leterheltség 

miatt nem tudták vállalni. Sok jelzés érkezik, hogy nem látszik a felfestés. 

 

Kötél János:A héten két tulajdonost megkerestem, és csodálatos módon a héten elkezdték takarítani 

a portát, miután megtudták, mekkora bírság jár ezekért az elhanyagolt ingatlanokért. 

 

Herczeg Zsolt: Mindenki kap határidőt, és ha nem tudja ez alatt teljesíteni, akkor a türelem elfogy és 

a bírságolás menni fog. 

 

Nyilvános ülésünket bezárom, munkánkat zárt üléssel folytatjuk. 

 

 

 

                                                                      K.m.f. 

 

 

      Herczeg Zsolt              dr. Balla Vilmos  

       polgármester          jegyzői referens 
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